



Directions to Science Park:

1) Public Transportation

- a) 5-minute from MTR University Station by taking 272K.
- b) 10-minute from MTR Shatin Station (Pai Tau Street, near to IKEA) by taking minibus route number 27.

2) Drive

- a) 1,500 parking spaces available at Science Park. From Monday to Sunday (include public holiday), visitor can enjoy first 2 hours free parking for purchase at HK\$200 or above or first 4 hours free parking for purchase at HK\$400 or above.
- b) Free battery charging service for electric vehicle.

3) Bicycle parking spaces are also available at the Park.

如何前往香港科學園

1) 公共交通工具

- 甲、由大學港鐵站乘搭巴士 272K 只需 5 分鐘；
- 乙、由沙田港鐵站 (排頭街近宜家傢俬) 乘搭 27 號小巴只需 10 分鐘。

2) 駕駛

- 甲、科學園的停車場共設有 1500 個車位，週一至日消費滿 HKD 200，可享首 2 小時免費泊車，消費滿 HKD 400，可享首 4 小時免費泊車；
- 乙、電動車可享用免費充電服務；

3) 園區亦提供單車泊位。

資料摘自: <https://www.hkstp.org/zh-hk/facilities/science-park/visit-science-park/>



主要會議及展覽場地 Major MICE Venue

1W 會議中心 1 Convention Centre 1	8W 會議中心 2 Convention Centre 2	G/F 中庭長廊 Atrium Link	12W 會議中心 3 Convention Centre 3
1E G/F 會議廳 01/02 Conference Hall 01/02	G/F 露天劇場 (戶外) Amphitheatre (Outdoor)		G/F 大廣場 (戶外) Grand Plaza (Outdoor)
1/F 會議廳 03 Conference Hall 03	1/F 高錕會議中心 Charles K.Kao Auditorium	會議廳 04 - 07 Conference Halls 04 - 07	1/F 大展覽廳 會議廳 Grand Hall Function Hall
			會議廳 31 / 32 Meeting room 31 / 32



STOLL

TOPIC: Skateboard

Seminar Date: 11 Apr 2018 (Wednesday)
Time: 12:30 – 15:00
Speaker: Stoll Fashion & Technology Centre



SkateBoarding is the latest trend collection which launched for the season of Spring Summer 2019.

Under this collection, Stoll apply the latest technology for sportswear by knitting. We are honored to invite Stoll Fashion & Technology Centre to introduce the latest ADF machine application to produce the Functional sportswear. They are the division to in-charge the whole collection development. It is delighted to invite all technicians, designers, merchandisers, and all the people who are working in knitting industry to join it.

* Due to limited seats, our reservation is a first-come, first-served basis, please feel free to fill-in the registration form for a reservation.

題目：滑板系列

研討會日期：2018年4月11日(星期三)
時間：12:30 – 15:00
主講者：Stoll 時尚與技術部門

滑板系列為STOLL最新的2019年春夏季流行集錦。



於此流行集錦集，Stoll 使用了最新的針織技術編織運動服裝。我們很榮幸能邀請 Stoll 時尚與技術中心來介紹如何能使用 ADF 機器應用於生產功能性之運動服和鞋類產品。Stoll 時尚與技術部門負責流行集錦的開發及編織。此研討會歡迎各技術人員、設計師、銷售人員、跟單及各針織行業的業界朋友參加。

* 由於座位有限，我們的是以先收到預訂的方式預留座位，請隨時填寫預訂登記表予我們安排。



STOLL

TOPIC: Training for converting Photoshop into M1plus®

Seminar Date: 12 April 2018 (Thursday)

Time: 12:30 – 16:30

Speaker: Stoll Fashion & Technology Centre



Designers are possible to convert their designs / ideas from Photoshop to M1plus® now. Save time, Save steps, save process! From Photoshop → M1plus® → Stoll machines.

We are honored to invite Stoll Fashion & Technology Centre come with us for showing how to covert Photoshop into M1plus®, the participants have to bring a laptop with Photoshop Creative Cloud, and who should download the PSD Plug-in beforehand to the Seminar. The designers who are working at our Knitting Industry are highly recommended to join this dedicated workshop.

* Due to limited seats, our reservation is a first-come, first-served basis, please feel free to fill-in the registration form for a reservation.

題目：將 Photoshop 轉換為 M1plus®

研討會日期：2018 年 4 月 12 日 (星期四)

時間：12:30 – 16:30

主講者：Stoll 時尚與技術中心



設計師現在可以將他們的設計/想法從 Photoshop 轉換為 M1plus®！節省時間、省卻步驟、縮短過程！由 Photoshop → M1plus® → Stoll 機器。

我們是次邀請了 Stoll 時尚與技術中心親自講解如何將 Photoshop 轉換為 M1plus®, 設計師能自行把自己的設計轉換至 M1 plus®。參加者需帶備有 Photoshop Creative Cloud 的筆記本電腦，並應先下載 PSD 檔案於研討會期間共同體驗轉化的方便；我們鼓勵業界的設計師參加這一個專題研討會。

* 由於座位有限，我們的是以先收到預訂的方式預留座位，請隨時填寫預訂登記表予我們安排。



STOLL

TOPIC: Digital knits

Seminar Date: 13 April 2018 (Friday)

Time: 12:30 – 15:00

Speaker: Stoll Fashion & Technology Centre

Digital knit

“Digital Knit” is the upcoming topic of Stoll’s Latest Trend Collection, which for the season of Autumn and Winter 2019.

It is the first time to disclosure the details of “Digital Knit”, and share the ideas for this creative topic. The “Digital knit” adopt all the advantages and latest technology of Stoll machine to produce, the creativity and innovation can bring out the new chapter of knitting division. It is delighted to invite all technicians, designers, merchandisers, and all the people who are working in knitting industry to join it.

* Due to limited seats, our reservation is a first-come, first-served basis, please feel free to fill-in the registration form for a reservation.

題目：數碼針織

研討會日期：2018年4月13日(星期五)

時間：12:30 – 15:00

主講者：Stoll 時尚與技術中心



“數碼針織”是 Stoll 即將發行的流行集錦，2019 年秋冬季節。

這將會是首次披露即將發行的流行集錦“數碼針織”的資訊，並分享這個創意主題的想法。“數碼針織”採用 Stoll 機器的所有優點和最新生產技術而成，其創造性和創新性可以以數碼為主題運用 Stoll 機器的獨特功能帶出針織行業一個新的篇章。我們歡迎所有技術人員、設計師、銷售人員、跟單及各針織行業的業界朋友參加。

* 由於座位有限，我們的是以先收到預訂的方式預留座位，請隨時填寫預訂登記表予我們安排。

**STOLL****PRIVATE/SEMINAR REGISTRATION FORM****展覽會 / 研討會登記表**

In order to provide the comfortable and focused environment, we are highly recommended our guests to notify us your visiting schedule to our show.

為了提供舒適和集中的環境，建議我們的客人將到訪時間及日期通知我們，以便安排。

Visiting date 到訪日	:	<input type="checkbox"/> 11 April 2018	<input type="checkbox"/> 12 April 2018	<input type="checkbox"/> 13 April 2018
Arrival Time 時間	:	<input type="checkbox"/> 上午 AM	<input type="checkbox"/> 下午 PM	
Company Name 公司名稱	:			
Number of guests 到訪人數	:			
Contact person 聯絡人	:			
Contact number 聯絡電話	:			

For Seminar, since it is a first-come, first-served basis. The participants are requested to fill-in the following information for registration, a confirmation will be sent via email after the reservation is completed.

由於研討會以先登記先預留位置作基礎，參加者請填寫以下資料作登記並傳回，確認留位通知將稍後以電郵回覆。

<u>Date 日期</u>	<u>Time 時間</u>	<u>Topic 題目</u>	<u>Reserve Seats 預留座位</u>
<input type="checkbox"/> 11 April	12:30 – 15:00	Skateboard 滑板系列	_____
<input type="checkbox"/> 12 April	12:30 – 16:30	Training for converting photoshop into M1plus® 將 photoshop 轉換為 M1plus®	_____
<input type="checkbox"/> 13 April	12:30 – 15:00	Digital knits 數碼針織	_____

** Please select the seminar with v

Venue of the seminar: 研討會地點

Conference Hall 03 (1E), Hong Kong Science Park, Shatin, New Territories, Hong Kong

香港新界沙田科學園會議中心 1E - 1 樓，會議廳 03

Contact person for seminar 研討會聯絡人	:	
Title 職位	:	
Email 電郵	:	
Contact number 聯絡電話	:	

Please fill-in the form and return by email to innovation@chemtax.com. Should you have any queries, please feel free to contact Annie by +852 2279 9393.

請填寫表格並電郵予 innovation@chemtax.com。如有任何疑問，請隨時致電+852 2279 9393 與 Annie 聯繫。